
 

 

香港耀能協會慈善藝術展 

SAHK Charity Art Exhibition  

捐款表格  Donation Form 

 

公司/家庭/個人名稱 Name of the Company / Family / Individual： 

 

_______________________________________________________________________（For receipt use收據抬頭用） 

  

聯絡人姓名 Contact Person Name：_________________ 聯絡電話 Contact Number：________________________ 

 

郵寄地址 Postage Address：____________________________________電郵 Email： _______________________ 

 

捐款 Donation港幣 HK$ ___________________        

 

********************************************************************************************** 

支付方法 Payment Methods : (請以 ✔ 表示 Please ✔ in the appropriate box below:) 

 劃線支票。抬頭請寫「香港耀能協會」。（請把支票及此表格寄回協會企業傳訊部）  

By crossed cheque payable to SAHK (Please send the cheque with this form to the Association’s Corporate 

Communication Department.) 

 

 直接存入香港耀能協會戶口 (中國銀行 Bank of China 012-806-00030099 / 匯豐銀行 HSBC 004-110-

063591-001) 。請連同存款單／入數紙正本及此表格寄回本會企業傳訊部，如未能提供存款單或入數紙正
本，本協會將不會向捐款人發出收據)  

By bank deposit to the Association’s accounts. Please send the original of bank-in-slip with this form to the 

Association’s Corporate Communication Department. Original of bank-in-slip must be provided for donation 

receipt issuance. 

 

授權簽署或公司蓋印 Authorised signature or company chop : ____________________  日期 Date :___________ 

 

備註 Remarks： 

1. 請勿郵寄現金。 Please DO NOT send cash to us by post. 

2. 凡捐款港幣$100元或以上可獲憑正式收據申請稅務減免。Donation receipt will be issued for donation of $100 or above for tax exemption.  

3. 請填妥此表格並傳真至 2866 3727、電郵至 donation@sahk1963.org.hk 、或郵寄致香港北角百福道 21號 17樓香港耀能協會企業傳訊部。Please 

complete and return the Form by fax 2866 3727, email to donation@sahk1963.org.hk , or post to 17/F, 21 Pak Fuk Road, North Point, Hong Kong (SAHK 

Corporate Communication Department). 

4. 捐款完成後，恕不接受任何更改。No change is allowed after donation is completed. 

5. 閣下所提供的公司及或個人資料將用作處理贊助及或捐款有關行政事宜，並可能於日後向閣下介紹協會最新資訊。。Your personal information 

and /or company information will be used for processing the administrative matter of sponsors and/ or donations, may be used to introduce the latest 

information of the Association. 

6. 如有任何爭議，協會保留一切權利。In case of dispute, the Association reserves the right on the final decision. 

7. 如有查詢，請致電 3965 4025 或 3965 4050與冼小姐或梁小姐聯絡。謝謝! For enquiries, please contact Ms SIN at 3965 4025 or Ms LEUNG at 3965 

4050. Thank you!   

多謝支持! Thank you for your support! 
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